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(Inf.  wł.).  Jest pozytywna decyzja z Banku Gospodarstwa Krajowego, co do finansowania
niektórych gminnych zadań wskazanych podczas naboru wniosków. W przypadku Złotego
Stoku dotyczy to modyfikacji obiektów publicznych.

W rachubę wchodzi wykonanie drugiego etapu zagospodarowania łącznika międzybudynkowego na
nieruchomości szkolnej. Pierwszą fazę robót zakończono na przełomie września i października br.,
już  ją  rozliczając.  Obecnie  prace  dotyczą  m.in.  wykonania  instalacji  wewnątrz  tego  obiektu.
Docelowo ma on służyć celom publicznym, bowiem samorząd lokalny chce w nim posadowić ośrodek
pomocy  społecznej,  organizacje  pozarządowe  funkcjonujące  na  obszarze  gminy,  a  także  w
nowatorski sposób zagospodarować inne wolne powierzchnie.

- Założona przez nas termomodernizacja budynku przedszkola, będącego w zasobach gminy, wiązała
się z adaptacją jego części  na żłobek. Jednak biorąc pod uwagę depopulację oraz koszty,  jakie
musielibyśmy ponieść, postanowiliśmy zmniejszyć zakres zadania. Budynek uzyska lepszą termikę,
natomiast  pójdziemy w stronę np.  zapewnienia  w nim opiekuna dziennego dla  grupy dzieci  w
najmłodszym wieku - usłyszeliśmy od burmistrzyni Grażyny Orczyk: - Tym samym, łącząc środki z
BKGK-u z funduszami ZIT-owskimi będziemy mogli unowocześnić to nasze przedszkole.

Samorząd  już  posiada  zmodyfikowany  program  funkcjonalno-użytkowy  dotyczący  oczyszczalni
ścieków w Płonicy. O potrzebie jej zmodernizowania mówi się od lat. W następstwie ogłoszonego
przetargu wpłynęły trzy oferty o wartości ponad 20 mln zł, podczas gdy na ten cel w kasie gminy
zapewniono 11 mln zł. Stąd wykonawca wspomnianego programu dokonał jego weryfikacji. Teraz
władze Złotego Stoku zawnioskowały do BGK-u, aby wziął to pod uwagę i zgodził się na etapowanie
robót.

- Oczyszczalnia już jest mocno wyeksploatowana, do tego teraz - podczas powodzi - ucierpiały tam
znajdujące się budynki socjalne, bo nieszczelne okazały się dachy. Obiekt więc musi przejść solidne
przeobrażenia - podkreśla burmistrzyni G. Orczyk.
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